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n KALKINMA ajanslarının fuarın 
olmazsa olmazı olduğuna değinen 
Başkan Ali Çandır, kent sakinlerini 

ve Antalya'da bulunan misafirleri, 
fuarı gezerek Anadolu lezzetleriyle 
buluşmaya davet etti.  n 5’TE 

YÖRESEL ATAK
YÖREX SAYESINDE COĞRAFI IŞARETLI ÜRÜN SAYISI 13 KAT ARTTI 

 

Antalya Ticaret Borsası (ATB) tarafından 13 yıldır düzenlenen Yöresel Ürünler Fuarı 
(YÖREX) sayesinde yöresel işaretli ürün sayısı 119’dan 1632’ye yükseldi. ATB Başkanı Ali 
Çandır, “Kalitesi tescillenen yöresel ürünlerimiz ihracat gelirlerimizi de yükseltiyor.” dedi.
                    119’DU 1632’YE YÜKSELDİ 

n TÜRKIYE Odalar ve Borsalar Birliği’nin-
desteğiyle Antalya Ticaret Borsası (ATB) 
tarafından düzenlenen ve Anadolu’nun binlerce 
yöresel ürününü Antalya’da buluşturan 13. 
Yöresel Ürünler Fuarı-YÖREX; 9-13 Ekim 
tarihlerinde ANFAŞ Fuar Merkezi’nde yapıla-
cak. ATB Başkanı Ali Çandır, 119 olan coğrafi 
işaretli ürün sayısının son 13 yılda 1632’ye 
yükseldiğine dikkat çekti. 
                    İHRACATA KATKI SAĞLIYOR 

n ÇANDIR, “Avrupa’da da coğrafi işaretleme 
sistemine girdik ve 26 ürünümüz tes-
cil aldı. Bu ürünlerimizi; hakkını 
hukukunu koruyarak ürettiğimiz-
de, ihracat kapılarını rahat-
lıkla açacağız. Ürünlerin 
değeri artacak ve ihracat 
gelirimizde de yükselme 
olacak. Bu bölgelerin 
içinden önümüzdeki 
yıllarda çok önemli des-
tinasyonlar çıkacak ve 
turizm sektörüne de katkı 
sağlayacak” dedi. n 5’TE  

ÇANDIR’DAN
FUARA DAVET  

n CHP Antalya İl Başkanlığı, 
partilerinin 101. kuruluş yıldö-
nümü kutlamaları kapsamında 

9 Eylül 2024 Pazartesi günü, 
AKM’de konferans ve konser 
programı düzenliyor.  n 5’TE 

CHP 101 
YAŞINDA

n EĞITIM masraflarının artması dar 
gelirli velileri, kara kara düşündürüyor.  

Öğrenci Veli 
Derneği (Ve-
li-Der) Antalya 
Şube Başkanı 
Tülin Koç, 
“Aileler okul 
başlangıçlarında 
kredi çekmek 
zorunda kalı-
yorlar.” dedi.  
n HABERI 
2’DE 

VELİLER DERTLİ
                    

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan düzenlenecek 3. Foodfest Antalya Ulus-

lararası Gastronomi 
Festivali, 6-8 Eylül 
tarihleri arasında 
yapılacak. Etkinliğe 
ünlü şefler konuk 
olacak. n 8’DE 

Lezzet festivali
bugün başlıyor

n ARTI-plus (+) sem-
bolünün uluslararası bir 
sağlık hizmeti sembolü 
olduğunu hatırlatan 
Erçin, “Artı sembolü 
birçok dilde ‘sağlıklı ve 
iyi olma’ halini ifade 
etmektedir. Bu sem-
bolün Antalya gibi bir 
turizm şehrinde hangi 
amaçla kullanıldığı 
açıktır” dedi.  n 4’TE 

ECZANELERİN 
+ MÜCADELESİ

Antalya Eczacı Oda-
sı Başkanı İsmail 

Erçin, eczanelerde 
kullanılan artı (+) 

işareti kaldırılmak 
istenirken 'vitamin 

shop' adlı işletmelere 
yaptırım uygulanma-

masını eleştirdi.
                    ANLAMI: İYİ OLMA HALİ

n EKOLOJIK Araştırma-
lar Derneği (EKAD) Baş-
kanı Dr. Ali Fuat Canbolat, 
ilimsel araştırmalara göre 
bir kişi, haftada 1 kredi 
kartı ağırlığında mikroplas-
tik yiyor” dedi. n 2’DE 

PLASTİK 
YİYORUZ 

n Emlakçılar İş Takipçiler ve 
Oto Galericiler Esnaf Odası 

Başkanı İsmail Çağ-
lar, yabancıların 

yaptığı kaçak 
ve korsan iş-
lerle yeterince 
mücadele 
edilmemesine 

isyan etti. n 4’TE  
 

Yabancılar bıktırdı

n ANTALYA Valisi Hulusi Şahin, Antal-
ya’da ağustos ayındaki asayiş olayları ve 
operasyonları hakkında bilgi verdi. n 3’TE 

Vali Şahin’den
asayiş raporu 

n DÖŞEMEAL-
TI Sanayici ve İş 
İnsanları Derneği 
(DÖSİAD) Başka-
nı Gültekin Gen-
cer, yeni dönemde 
hayata geçirmek 
istedikleri projeler 
hakkında bilgi 
verdi.  n 4’TE 

DÖSİAD’da yeni dönem başladı

n ANTALYASPOR, 2 aydır taraftarın 
büyük tepkisine neden olan sosyal medya 
hesaplarında yorumları kapatma kararın-
da geri adım attı. Basın Sözcüsü Fatih 
Gürcü, sosyal medya paylaşımlarının 
tümünün yeniden yorumlara açıldığını 
duyurdu. n HABERI 7’DE 

Takımın hesapları
yorumlara açıldı 

n KONYAALTI Belediyesi’nin 
düzenlediği Halk Sağlığı Buluşma-
ları kapsamında “7’de 70’e Sağlıklı 
Beslenme Buluşmaları” gerçekleş-
tirildi. n HABERI 8’DE 

Konyaaltı’nda 
diyet toplantısı
 

FİYATLAR ATEŞ PAHASI
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Antalya’da okulların açılması-
na günler kala, öğrencilerin 
en temel ihtiyaçlarından biri 
olan okul çantaları tezgah-

lardaki yerlerini almaya başladı. Ancak 
artan enflasyon, özellikle dar gelirli 
aileler için okul hazırlıklarınızorlaştırdı. 
Kaldırımlarda satışa sunulan okul çan-
talarının fiyatları 750 TL ile 1250 TL 
arasında değiştiği görüldü. Bu fiyatlar, 
birçok ailenin bütçesini zorlayarak, 
çocuklarının temel eğitim ihtiyaçlarını 
karşılamada ciddi bir yük oluşturduğu 
ifade edildi.  Okul alışverişi, her yıl 
okulların açılmasına kısa bir süre kala 
öğrenciler ve veliler için önemli bir 
harcama kalemi oluşturuyor. Türkiye 
genelinde yaşanan yüksek enflas-
yon ve ekonomik sıkıntılar, özellikle 

gelir düzeyi düşük aileleri daha fazla 
etkiledi. Kırtasiye malzemelerinden 
okul kıyafetlerine, ayakkabılardan okul 
çantalarına kadar pek çok ürünün fiya-
tında büyük artışlar yaşandı. Veliler, bu 
maliyetleri karşılamakta zorlandıklarını 
belirterek, devletin bu dönemde daha 
fazla destek sağlaması gerektiğini dile 
getirdi. 

KREDİ ÇEKMEK ZORUNDA KALIYORLAR
Uzmanlar da bu dönemde özellikle dar 
gelirli ailelerin desteklenmesi gerekti-
ğine dikkat çekti.Yoksulluk sınırında 
yaşayan kişi sayısının giderek art-
maya başladığını ifade eden Öğrenci 
Veli Derneği (Veli-Der) Antalya Şube 
Başkanı Tülin Koç, “Biz eğitimin 
temel bir hak olduğunu söylüyoruz.
Bunun parayla alınıp satılmayacağı-
nı, eğitimdeki tüm masrafların devlet 
tarafından ödenmesini istiyoruz. Veliler 
okul başlangıçlarında kredi çekmek 
zorunda kalıyor. İki çocuğu olan bir veli 
iki çanta alamıyor. Kalemliklerin dahi 
fiyatları 750 TL’ye kadar çıktı. Bunları 
düşündüğümüz zaman çok ciddi meblağ 
var. Bununla bitiyor mu? Bitmiyor. Ser-
vis ücretleri en yakın nokta 2 bin TL’ye 
yaklaştı. Zaten zor geçinen bir aile, bu 
masraflarla baş edemiyor” dedi. 

DÜNYADA BİRİNCİ SIRADA YER 
ALIYORUZ
Öğrencilerin gıdaya erişimin de de çok 
ciddi sorunlar olduğunu belirten Koç, 
ailelerin beslenme çantasını hazırlarken 
zorlandığını sözlerine ekledi. Veli-Der 
olarak bir çağrıda bulunduklarını ifade 
eden Koç, “Ücretsiz okul yemeği ile 
ilgili okul yemeği koalisyonu kurduk. 

21-22 Eylül’de Ankara’da bir çalıştay 
yapacağız. Çocuk yoksulluğunda dün-
yada birinci sırada yer alıyoruz. Okul 
yemeğinin mutlaka devlet tarafından 
verilmesi gerekiyor. Çocuk terkleri çok 
artmaya başladı. Okulun terk edilmesi 
demek çocuk işçiliğinin artması demek. 
Çocuk evlilikleri artmaya başladı. Okul 
terkleri çocukların suça karışmasını 
arttırıyor. Çok ciddi tehlike var, sinyal 
veriyor. Devlet sosyal yanını göstersin. 
Vergilerimizi çocuklardan yana kullan-
sın. Kaynaklar çocuklarımıza aktarıl-
sın” sözlerine yer verdi. 

ÇANTALAR ŞİMDİ 1000 TL’YE YAKLAŞTI
Antalya’da yaşayan ve iki çocuğu okula 

gidecek olan Hüseyin Çetin ise, yaşa-
dıkları zorlukları şu sözlerle dile getirdi: 
“Çocuklarımın okul çantası, defterleri, 
kalemleri derken temel ihtiyaçlarını 
karşılamak bu yıl çok zor. 
Geçen sene 300-400 TL’ye aldığımız 
çantalar şimdi 1000 TL’ye yaklaştı. İki 
çocuğun ihtiyaçlarını karşılamak nere-
deyse imkansız hale geldi. 
En uygun olanını alabilmek için pazar 
pazar dolaşıyoruz. 
Pazarlarda biraz daha uygun ürün bula-
biliyoruz. Kitap ve kalem ihtiyaçlarını 
kırtasiyelerden alırken, elbise ve çanta 
gibi diğer ürünleri ise pazardan karşılı-
yoruz” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

OKUMAK ZOR İŞ
Eğitim masrafları katlandı, veliler krediye yöneldi

Eğitim masraflarının artması dar gelirli aileleri, kara kara düşündürüyor.  Kaldırımda satılan okul 
çanta fiyatlarının 750 TL ile 1250 TL arasında değiştiği görüldü. Öğrenci Veli Derneği (Veli-Der) 
Antalya Şube Başkanı Tülin Koç, “Veliler okul başlangıçlarında kredi çekmek zorunda kalıyorlar. İki 
çocuğu olan bir veli iki çanta alamıyor. Kalemliklerin dahi fiyatları 750 TL’ye kadar çıktı” dedi. 

AKDENİZ sahillerinde ‘Plastiksiz 
Kıyılar, Plastiksiz Sular’ projesini 
yürüten EKAD, sahiller ve denizlerde 
aşırı artış gösteren plastik kirliliğine 
karşı mücadele başlattı.EKAD Başkanı 
ve Hacettepe Üniversitesi Fen Fakülte-
si Biyoloji Bölümü’nden Dr. Ali Fuat 
Canbolat, plastik kirliliğinin tüm dün-
yada endişe verici boyutlara ulaştığını 
belirterek, “Çünkü plastiklerin yolu 
er ya da geç kıyılarda, denizlerde ve 
okyanuslarda son buluyor. Denizlerdeki 
tüm kirliliğin yüzde 80’i plastik atıklar. 
Böyle giderse denizlerde balıklardan 
çok plastik olacağı öngörülüyor. Besin 
zincirine öylesine girmiş durumdalar 
ki insanlar olarak tükettiğimiz yiyecek-
ler aracılığıyla her hafta 1 kredi kartı 
büyüklüğünde plastik yiyoruz, farkında 
olmadan. Bu plastik kirliliğinde hepi-
mizin payı var, özellikle de tek kulla-
nımlık plastikleri kullanmaya ve doğaya 
atmaya devam ettiğimiz sürece” dedi.

‘PLASTİK YÜZYILI’ VURGUSU
Karaya atılan her çöpün bir şekilde 
denizlere ulaştığını dile getiren Dr. Ali 
Fuat Canbolat, “O da eninde sonunda 
tekrar bize dönüyor. Bu plastik atıkların 
denizlere taşınmasındaki en önemli 
kaynaklardan biri de nehirler, çaylar. 
Büyük miktarda karasal ortamdan 
denize geliyor bu su. Akıntılı 
su kaynakları aracılı-
ğıyla bol miktarda 
çöp taşınıyor. 
Bizim plastik 
atıklara dik-
kati çekmek 
amaçlı bir 
projemiz 
de var. 
Sahille-
rimizde 
bol 
miktarda 
plastik 
atık var. 
Plastik atık 
mevzusu-
na, şu anda 
‘plastik yüzyılı’ 
diyebiliriz. Çünkü 
kullandığımız hemen 

hemen tüm materyallerde plastik ürün 
var” diye konuştu. 

CİDDİ SAĞLIK PROBLEMLERİ 
YARATIYOR
Plastiğin kullanılmasının kaçınılmaz, 
ama yapılabilecek şeyler olduğunu 
kaydeden Dr. Canbolat, şöyle konuştu: 
“Örneğin tek kullanımlık plastiklerden 
kaçınılabilir. Bu yıl plastik atıklarla 
ilgili temamız buydu aslında. Tek kulla-

nımlık plastiklerden uzaklaşalım. 
Bunların alternatifleri var. 

Bu plastikler kumsal-
larda sadece görsel 

kirlilik yaratmı-
yor, denizler-

de birikiyor. 
Milyonlar-
ca, tonlar-
ca plastik 
denizlere 
karışıyor. 
Bunlar 
eninde 
sonunda 

bize geli-
yor. Nasıl 

mı geliyor? 
Denizlerde 

plastiklerin 
çürüme sürecinde 

mikroplastik olarak 

devam ediyorlar. Mikroplastikler, me-
sela bir annenin plasentası aracılığıyla 
bebeğe geçebiliyor. Bilimsel araştırma-

lara göre bir kişi, haftada 1 kredi kartı 
ağırlığında mikroplastik yiyor. Dola-
yısıyla plastikler sadece görsel kirlilik 
yaratmıyor. Ciddi sağlık problemleri de 
yaratıyor. Doğaya karışan, doğal olma-
yan bu ürünler eninde sonunda insan 
sağlığını etkiler hale geliyor.”

SAHİLLERİ TEMİZLEYİP, VATANDAŞI 
UYARIYORLAR
EKAD, Türkiye Çevre Eğitim Vakfı 
(TÜRÇEV) ve Antalya Büyükşehir 
Belediyesi ortaklığıyla 2023 yılında 
başlatılan ‘Plastiksiz Kıyılar, Plastiksiz 
Sular’ projesi kapsamında son 2 yıldır 
Antalya’da Konyaaltı, Lara, Belek 
sahillerinde gönüllüler bırakılan plastik 
atıklar ve izmaritleri temizleyip, insan-
ları uyarmaya çalışıyor. Projede, insan-
ların tek kullanımlık plastik ürünleri 
kullanmamaları yönünde de farkındalık 
oluşturulmaya çalışılıyor. 
n DHA

PLASTİK YİYORUZ 
Ekolojik Araştırmalar Derneği (EKAD) Başkanı Dr. Ali Fuat Canbolat, “Mikroplastikler, mesela bir annenin plasentası aracı-
lığıyla bebeğe geçebiliyor. Bilimsel araştırmalara göre bir kişi, haftada 1 kredi kartı ağırlığında mikroplastik yiyor” dedi.

KEPEZ’DEN 
BURS DESTEĞİ

KEPEZ, her gün bir başka kültür et-
kinliği ile şenleniyor. Kepez Belediye-
si, unutulmaz bir yaz tatili geçirmeleri 
için her gün çocuklara özel etkinlikler 
düzenliyor. Duma Duma Dum İnte-
raktif Çocuk Orkestrası ve Parklar 
Şenleniyor Etkinliği ile Kepez’in 
çocukları doyasıya eğlendi. Dokuma 
Park’taki Kültür Festivali kapsamında 
sahne alan Duma Duma Dum İnteraktif 
Çocuk Orkestrası, çocuklara eğlenceli 
bir akşam yaşattı. Renkli gösterileri ve 
interaktif performanslarıyla çocuklar, 
unutulmaz bir akşam geçirdi.

KEPEZ’DE ÇOCUKLAR EĞLENİYOR 
Kepez Belediyesi’nin aynı akşam 
çocuklar için düzenlediği bir başka 
program ‘Parklar Şenleniyor Etkinliği’ 
oldu.  Bu etkinlik, Baraj Mahallesi’nin 
çocuklarını Atilla Nizam Parkı’nda 
bir araya getirdi. Etkinlik, birbirinden 
eğlenceli aktivitelerle renklendi. Ço-
cuklar yüz boyama etkinliği ile güzel 

bir vakti paylaştı. 
Maskotlarla dans ederek,  gönüllerince 
eğlendi. Etkinliğe Kepez Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler Müdürü Emrah 
Yurtlak, Baraj Mahalle Muhtarı Adnan 
Uç ve çok sayıda vatandaş katıldı. 
Kepez Belediye Başkanı Mesut Ko-
cagöz’ün selamlarını ileten Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürü Yurtlak, “Mesut 
Başkanımız, Kepez’de mutlu çocuklar, 

mutlu aileler hedefiyle bu etkinliği 
başlattı. ‘Parklar Şenleniyor’ etkinliği-
mizi önümüzdeki yıllarda da sürdü-
receğiz. Başkanımız Mesut Kocagöz 
önderliğinde, Kepez Belediyesi olarak 
hedefimiz Kepez’de daha fazla mutlu 
çocuk görmek. Mutlu aileler ve huzur-
lu yuvalar görmek” dedi. 
n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Kepez Belediyesi’nden çocuklara neşeli akşamlar

Büyükşehir’in yaz
kampları sona erdi
Türkiye’nin geleceği gençlerin gelişmesi-
ne, özgür bir şekilde eğlenerek öğrenme-
sine, kent yönetiminde söz sahibi olma-
sına yönelik birçok proje yapan Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin öğrencilere 
yönelik Temmuz ve Ağustos aylarında dü-
zenlediği yaz kampları sona erdi. Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Gençlik Kampı ve 
Eğitim Merkezi’nde 2 ay boyunca Gazi-
paşa’dan Kaş’a kadar tüm ilçelerden gelen 
gençler ağırlandı.11-15 yaş aralığındaki 
toplam 365 çocuk merkezde kamp yapma 
ve keyifli zaman geçirme imkanı buldu.

Kepez Belediyesi, 2024-2025 eğitim ve 
öğretim döneminde Kepez Kalkınma ve 
Dayanışma Vakfı İktisadi İşletmesi aracılı-
ğıyla üniversite öğrencilerine nakdi destek 
sağlayacak. Başvuru süreci başlayan burs 
programı, Kepez’de ikamet eden ailelerin 
üniversite öğrencisi çocuklarına maddi 
destek sağlamayı hedefliyor. Eğitimde 
fırsat eşitliği sağlamak adına geliştirilen bu 
uygulama, özellikle dar gelirli aileler için 
büyük bir fırsat olacak. 

BAŞARI SİZDEN, DESTEK BİZDEN 
Gençlerin eğitimlerine katkı sağlayarak 
onların motivasyonlarını artırmayı amaçla-
dıklarını belirten Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, “Kepez Belediyesi olarak, 
her zaman gençlerimizin yanı başındayız. 
Bu burs desteğiyle onların eğitim süreç-
lerine bir nebzede olsa katkı sunabilmek 
istedik. Gençler bizim geleceğimiz, onlara 
rahat bir eğitim hayatı sunmakta bizim 
en önemli görevimizdir. Sevgili gençler, 
başarı sizden destek bizden” dedi. Başkan 
Kocagöz, 2024-2025 eğitim ve öğretim 
yılının tüm öğrencilere başarı getirmesi 
dileğinde bulundu. 

BURS BAŞVURU ŞARTLARI 
Burstan ailesi Kepez’de oturan üniversite 
öğrencileri faydalanabilecek. Başvuracak 
öğrencilerin sınıf tekrarı yapmamış olmala-
rı ve alttan derslerinin bulunmaması şartı 
aranıyor. Ayrıca, aynı aileden yalnızca bir 
üniversite öğrencisi burs başvurusunda 
bulunabilecek.  Öğrenci ailesinin gelir 
düzeyi asgari ücretin üzerinde olmaması 
gerekiyor. Yüzde yüz burslu olmayan özel 
üniversite öğrencileri ile Açıköğretim 
öğrencileri burstan yararlanamayacak. 

İSTENEN BELGELER 
Üniversite kayıt belgesi(üniversiteyi yeni 
kazananlar için), Öğrenim not çizelgesi ve 
öğrenci belgesi,(Ara sınıflar için öğrenci 
belgesi okul idaresinden alınacak, transkrip 
internet alınabilir), Geçti kaldı belgesi(-
Hazırlık okuyanlar için), Öğrenci nüfus 
cüzdanı fotokopisi, anne veya babaya ait 
ikametgah, burs alacak öğrenciye ait banka 
hesap cüzdan fotokopisi veya hesap bilgisi 
dökümü, ailenin maddi durumunu gösteren 
belge, 1 adet vesikalık fotoğraf isteniyor. 

GENÇLERE KATKI  
Burs başvurusu hakkında daha fazla bilgi 
almak isteyen vatandaşlar, Kepez Beledi-
yesi’nin 0 242 310 58 58 numaralı hattın-
dan dahili 1831 veya 1835 numaralarını 
arayarak bilgi edinebilirler. Kepez Beledi-
yesi, eğitim alanında sunduğu bu destekle 
öğrencilerin eğitim hayatlarını kolaylaş-
tırmayı ve geleceklerine katkı sunmayı 
hedefliyor. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 
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Antalya İl Güvenlik ve 
Asayiş Toplantısı Antal-
ya Valisi Hulusi Şahin 
başkanlığında yapıldı. 
Toplantıya İl Jandarma 

Komutanı Tuğgeneral Tarık Hekimoğlu, 
Sahil Güvenlik Antalya Grup Komutanı 
Yarbay Tolga Coşkun ve İl Emniyet 
Müdürü İlker Arslan katıldı. Toplan-
tının ardından ağustos ayında Antalya 
genelinde gerçekleşen asayiş olaylarını 
istatistiklerle açıklayan Antalya Valisi 
Hulusi Şahin, uyuşturucuyla mücadele-
ye yönelik il genelinde düzenlenen 863 
narkotik operasyonunda 932 şüpheliye 
işlem yapıldığını ve bunlardan 72’sinin 
tutuklanarak cezaevine gönderildiğini 
açıkladı. 

6 KİLO79 GRAM EROİN ELE GEÇİRİLDİ 
Vali Şahin ayrıca düzenlenen operas-
yonlarda 6 kilo 79 gram eroin, bin 54 
kilogram bonzai, 69,8 kg Skunk, 20 
kg Psikoaktif Mantar, 37,2 kg Esrar, 
6,5 kg Kokain, 29,1 kg Metamfetamin, 
2.305 adet Sentetik Ecza, bin 700 adet 
Captagon, bin 25 adet Extacy ve bin 
363 kök Kenevirin ele geçirildiğini 
açıkladı. Şahin ayrıca NARVAS projesi 
kapsamında yapılan 353 ihbara istina-
den 349 uygulama yapıldığını belirtti. 
İl genelinde 12 bin 517 asayiş olayının 
meydana geldiğini  ve bu olaylarda yüz-
de 95,5 aydınlatma başarısı sağlandığını 
belirten Antalya Valisi Hulusi Şahin, 
gerçekleyen olayların 4 bin 580’inin 
kişilere, bin 838’inin ise malvarlığına 
karşı işlenen suçlar olduğunu söyledi. 

1 MİLYON 441 BİN 768 ŞAHIS 
SORGULANDI 
  Antalya’da 5 bin 301 aranan şahsın 
yakalandığını ve bunlardan 741’inin 
tutuklandığını belirten Şahin, emniyet 
güçleri tarafından ağustos ayı içerisinde 
yapılan çalışmalarda 157 adet tabanca, 
285 av tüfeği, 38 kurusıkı tabanca, 2 
bin 502 adet Fişek, 12 adet çalıntı oto, 
30 adet çalıntı motosiklet, 202 bin 130 

TL. nakit para, 1 milyon 100 bin TL de-
ğerinde ziynet eşyası, 1 milyon 415 bin 
600 TL. değerinde döviz ele geçirildi-
ğini açıkladı. Şahin ayrıca, il genelinde 
gerçekleştirilen 3 bin 824 uygulamanı 2 
bin 14’ünün şok uygulama olduğunu ve 
1 milyon 441 bin 768 şahıs ile 1 milyon 
13 bin 4 aracın sorgulandığını belirtti. 

  KAÇAKÇILIĞA KARŞI 204 OPERASYON 
  Kaçakçılık ve organize suçlarla 
mücadele kapsamında ise toplam 204 
operasyon gerçekleştirildiğinin altını 
çizen Vali Şahin, bu operasyonların 
11’inin organize suç, 156’nin kaçakçılık 
34’ünün mali suçlar ve 3’ünün ise Ulu-
sal Güvenliğe yönelik suçlar olduğunu 
belirtti. Operasyonlarda 248 şüpheli 
şahsa işlem yapıldığını ve 8 şahsın 
tutuklandığını, 17 şahıs hakkında adli 
kontrol kararı verildiğini, 223 şahsın 
ise serbest bırakıldığını belirten Antalya 
Valisi Hulusi Şahin,  bin 858 adet tarihi 
eser, 3 bin 385 adet elektronik sigara, 
8 bin 833 litre alkol, 2 bin 984 litre etil 
alkol, 67 şişe kaçak içki, 3 bin 363 litre 
kaçak içki, 7 bin 427 paket sigara, 5 
bin 660 adet kaçak eşya, 504 bin 500 
adet dolu makaron, 1 milyon 729 bin 
300 adet boş makaron, bin 88 kg tütün, 
133 adet kaçak cep telefonu, 15 adet 

tabanca, 1 adet tüfek, 251 adet fişek, bin 
12 adet tıbbi malzeme, 59 adet sahte 
para, 16 adet şarjör ve 30 bin kg sahte 
şampuan ele geçirildiğini açıkladı. 

 MOTORLU ARAÇ SAYISI 1 MİLYON 
530 BİN 367 
  Trafik denetimlerinde ise İl genelinde 
gerçekleştirilen denetlemelerde 342 bin 
563 sürücünün denetlendiğini belirten 
Vali Şahin, 98 bin 162 adet idari para 
cezası uygulanarak 2 bin 867 araç 
trafikten men edildiğini açıkladı. İl ge-
nelinde ağustos ayı içerisinde 2 bin 477 
trafik kazası meydana geldiğini ve bu 
kazalarda 10 kişinin hayatını kaybeder-
ken bin 811 vatandaşın ise kazayı yaralı 
olarak atlattığını belirten Şahin, engelli 
araçları için ayrılmış park yerleri dene-
timleri kapsamında ise bin 768 araca 
cezai işlem uygulandığını belirtti. An-
talya Valisi Hulusi Şahin ayrıca ağustos 
ayı sonu itibariyle Antalya’da tescilli 
motorlu araç sayısının 1 milyon 530 bin 
367 olduğunu ve bunların yüzde 30’nun 
465 bin 692 adet ile motosiklet olduğu-
nu açıkladı. 

251 GEMİ/TEKNE VE İŞLETMEYE CEZA 
Antalya Valisi Hulusi Şahin Son olarak 
Sahil Güvenlik unsurları tarafından bin 
508 adet gemi/tekne ve işletme kontrol 
edildiğini belirterek, “Kontroller neti-
cesinde mevzuatlara aykırı faaliyette 
bulunduğu tespit edilen 251 gemi/tekne 
ve işletmelere gerekli işlemler uygulan-
mıştır.   6 bin 318 şahsın sorgulaması 
yapılmış olup, 5 kişinin arama kaydının 
olduğu, 1 şahsın cezaevi firarisi olduğu 
tespit edilerek gerekli işlemler yapıl-
mıştır” dedi. Yapılan gemi/tekne kont-
rollerinde uyuşturucu ve uyarıcı madde 
kullanan 2 şahsa adli işlem uygulandığı-
nın altını çizen Vali Şahin, usulsüz içki 
satışı ve sunumu yapan 7 deniz aracına 
ise işlem yapılarak yaklaşık 600 şişe 
alkol ürününe el konulduğunu belirtti. 
Şahin ayrıca, Çevre Kanunu’na muhale-
fetten 8 adet tekne/gemiye 400 bin TL, 
Su Ürünleri Kanunu’na muhalefetten 3 
şahsa 120 bin TL olmak üzere toplamda 
520 bin TL idari para cezası uygulandı-
ğını ve bir düzensiz göç olayında ise 5 
düzensiz göçmenin sağ olarak kurtarıl-
dığını belirtti. n İHA 
  

VALİ ŞAHİN’DEN 
ASAYİŞ RAPORU
Antalya İl Güvenlik ve Asayiş Toplantısı, Vali Hulusi Şahin başkanlığın-
da yapıldı. Şahin, Antalya'da ağustos ayında düzenlenen 863 narkotik 
operasyonunda 6 kilo 79 kilogram eroin ele geçirildiğini açıkladı.

Olay, dün saat 16.30 
sıralarında Antalya’nın 
Muratpaşa ilçesi Fener Ma-
hallesi Tekelioğlu Caddesi 
üzerinde bulunan bir sitede 
meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre birkaç yıl önce 
eşinden ayrılan ve çocuk-
ları ile birlikte yaşayan Ha-
kan A. (49) annesinin ken-
disiyle görüşmek istemesi 
üzerine Tekelioğlu Caddesi 
üzerindeki ikametine geldi. 
Psikolojik sorunları olduğu 
ve bir süredir tedavi gör-
düğü öğrenilen Hakan A., 
annesi ile birlikte balkonda 
çay içerek sohbet ettikleri 
sırada 5. katın balkonundan 
düştü. 

İNTİHAR İHTİMALİ VAR 
Oğlunun gözlerinin önünde 
balkondan düştüğünü 
gören anne olayın şokunu 
atlattıktan sonra 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ni arayarak 
durumu bildirdi. İhbarla 
olay yerine polis, sağlık ve 
itfaiye ekipleri sevk edildi. 

Olay yerine gelin 112 Acil 
Sağlık ekipleri yaptıkları 
kontrolde Hakan A’nın 
hayatını kaybettiğini belir-
ledi. Annesinin gözlerinin 
önünde balkondan düşen 
Hasan A’nın cansız bedeni 
Olay Yeri İnceleme ve Sav-
cılık çalışmasının ardından 

Antalya Adli Tıp Kurumu 
morguna kaldırıldı. 
Bu sırada bazı vatandaş-
lar Olay Yeri İnceleme 
ekiplerinin çalışmasının 
balkonlardan meraklı göz-
lerle izledi. Polis ekipleri 
intihar ihtimali üzerinde de 
duruyor.  n İHA 

Antalya’da  bir kişi annesiyle birlikte balkonda oturduğu sırada 5. kattan düşerek 
hayatını kaybetti. Büyük bir üzüntü yaşayan anne uzun süre şoku üzerinden atamadı   

ANNESİNİN GÖZLERİ 
ÖNÜNDE CAN VERDİ

BURDUR’da alacak anlaşmazlığından 
husumetli olduğu Ramazan Tin (53) ve 
oğlu Muharrem Tin’i (30) pompalı tüfekle 
öldüren Metin Kızıllı (42), tutuklandı. 
Olay, 3 Eylül’de saat 19.00 sıralarında, 
Gölhisar ilçesi Konak Mahallesi’nde 
meydana geldi. Metin Kızıllı, alacak 
anlaşmazlığı nedeniyle husumetli oldu-
ğu damlama su boruları ticareti yapan 
Ramazan Tin ve oğlu Muharrem Tin’e 
pompalı tüfekle ateş açıp kaçtı. İhbarla 
bölgeye sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. Sağlık görevlileri, Ramazan Tin’in 
yaşamını yitirdiğini belirledi. Ambulansla 
Gölhisar Devlet Hastanesi’ne götürülen 
Muharrem Tin, buradaki müdahalenin 
ardından Burdur Devlet Hastanesi’ne sevk 
edildi. Ameliyata alınan Tin, doktorların 
çabasına rağmen kurtarılamadı. Baba ve 
oğlunun cenazeleri, işlemlerinin ardından 
dün toprağa verildi.

PİŞMAN OLDUĞUNU SÖYLEDİ 
Olaydan sonra otomobiline binerek 
Burdur yönüne doğru kaçarken Tefenni 
ilçesinde polis tarafından yakalanan Metin 
Kızıllı’nın işlemleri tamamlandı. Emni-
yetteki ifadesi sonrası dün adliyeye sevk 
edilen Metin Kızıllı, ‘Kasten öldürme’ su-
çundan tutuklanıp, Burdur E Tipi Kapalı 
Cezaevi’ne konuldu. Kızıllı’nın ifadesin-
de, “Alacağım vardı, ödemediler. Canıma 
tak etti. Olayı gerçekleştirdim. Pişmanım” 
dediği öğrenildi.Diğer yandan olay, bir 
iş yerinin güvenlik kamerasına yansıdı. 
Görüntülerde; Metin Kızıllı’nın elinde 

tüfekle baba oğula 
doğru koştuğu, 
önce Ramazan 
Tin’e, sonra oğlu 
Muharrem Tin’e 
ateş ettiği, ardın-
dan otomobiline 
binip uzaklaştığı 
anlar yer aldı. 
n DHA

ŞÜPHELİ 
TUTUKLANDI

Kepez ilçesine bağlı Habipler Mahalle-
si Düden Caddesi üzerinde bulunan bir 
apartmanın bahçesinde siyaha boyanmış 
plakasız motosikletin uzun süredir durma-
sından şüphelenen bina sakinleri, dün saat 
22.00 sıralarında durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbarla bölgeye polis 
ekipleri sevk edildi. Ekipler, motosikletin 
şaşi numarasının kazındığını fark edince 
bölgeye olay yeri inceleme ekipleri yönlen-
dirildi.Olay yeri inceleme ekipleri moto-
siklet üzerinde parmak izi çalışmasında 
bulundu. Motosikletin 6 ay önce çalındığı-
nı, gövdesinin sprey 
boya ile siyaha bo-
yandığını tespit 
eden ekipler, 
motosikleti 
çekmesi için 
çekici çağır-
dı. Ekipler, 
motosikleti 
çalan şüpheli-
yi arıyor. 
n DHA 

SİYAHA BOYANMIŞ 
DURUMDA BULUNDU

ANTALYA’da oto galeriye silahlı 
saldırı düzenleyen motosikletteki 
2 kişi ile onlarla birlikte hareket 
ettikleri belirlenen 2 şüpheli, yaka-
lanıp tutuklandı.Olay, 28 Ağustos 
günü saat 09.00 sıralarında Muratpaşa 
ilçesi Güvenlik Mahallesi Turgut Reis 
Caddesi’nde meydana geldi. Plakasız 
motosikletteki 2 kişi, seyir halindey-
ken oto galeriye tabancayla 4-5 el ateş 
etti. Kurşunlar iş yerinin camlarına ve 
araçlara isabet etti. Saldırıda, yarala-
nan olmadı. Başlarında kask bulunan 
2 saldırgan, iş 
yerini kurşun-
ladıktan sonra 
hızla bölgeden 
uzaklaştı.
Muratpaşa ilçe 
Emniyet Mü-
dürlüğü ekip-
leri, saldırının, 
motosikletteki 
2 kişinin de 
dahil olduğu 
bir sokak çe-
tesi tarafından 
gerçekleştiril-
diğini belir-
ledi. Polis, 
saldırıyı ger-
çekleştiren 2 
kişi ile onlarla 
birlikte hareket eden 2 şüpheliyi ya-
kaladı. Şüphelilerin evlerinde yapılan 
aramalarda; çok sayıda fişek, kamuflaj 
için kullanılan kasklar, eldivenler ve 
şapka ile olayda kullanılan motosiklet 
ele geçirildi.  n DHA 

SİLAHLI SALDIRIYA
4 TUTUKLAMA
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Antalya Eczacı 
Odası Başkanı 
Uzman Eczacı 
İsmail Erçin, 

eczanelerde kullanılan 
plus-artı (+) sembolünün 
kaldırılmasına yönelik 
girişimlere karşı çıktı. . Er-
çin, Türkiye İlaç ve Tıbbı 
Cihaz Kurumu (TİTCK) 
tarafından yayımlanan teb-
liğ ile eczane levhalarında 
artı sembolünün bulunama-
yacağı ve bu işareti kullanmaya devam 
edenler hakkında mevzuatın belirlediği 
yaptırımların uygulanacağının tebliğ 
edildiğini söyledi. Artı-plus (+) sem-
bolünün uluslararası bir sağlık hizmeti 
sembolü olduğunu hatırlatan Erçin, 
“Artı sembolü birçok dilde ‘sağlıklı ve 
iyi olma’ halini ifade etmektedir. Bu 
sembolün her yıl yüzlerce farklı ülke-
den milyonlarca insanın ziyaret ettiği 
Antalya gibi bir turizm şehrinde hangi 
amaçla kullanıldığı açıktır” dedi. 

GEREKÇELER DOĞRU DEĞİL 
Karara itiraz ettiklerini ifade eden 
İsmail Erçin, “Bu sembolün eczaneler 
tarafından kullanılmasının bugüne ka-
dar kamu yararını ya da düzenini ihlal 
ettiğine ve tebliğde gerekçelendirildiği 
gibi bir karmaşıklığa sebep olduğuna 
dair somut bir vaka yaşanmamıştır. 
Özellikle turizm bölgelerinde faaliyet 

gösteren meslektaşlarımız son haftalar-
da akla, mantığa ve dünya gerçeklerine 
aykırı bir biçimde, bilimsel bir temele 
dayanmadan, eczanelerinde bulunan, 
tamamen turistlere ve turizme yönelik 
olan ilaç temini ve sağlık tesisi anlamı-
na gelen yeşil renkli artı işaretlerinin 
kaldırılması konusunda denetlenmişler-
dir” sözlerine yer verdi. 

‘VİTAMİN SHOP’LAR DENETİMSİZ 
Bakanlığın bu konuda bir çifte standart 
içinde olduğuna dikkat çeken Erçin,  
Sağlık sembolünü kullanmaması kesin-
likle izin vermeyeceğini bildiren sağlık 
otoritesi , defalarca bilgilendirmemize 
rağmen  hiçbir denetime tabi olmadan  
işletilen, eczaneye benzer tasarımları ile 
kendilerini sağlık hizmeti sunucusu gibi 

gösteren, hatta yabancı dilde; eczane, 
sağlık hizmeti, sağlık noktası  gibi 
yazıları vitrinlerinde, tabelalarında kul-
lanmaktan çekinmeyen, her türlü sağlık 
beyanıyla ürün satan ‘vitamin shop’ adı 
altındaki  ne olduğu belirsiz işletmelere 
bir yaptırım uygulamamıştır.

Bölgemizin öncelikli sorunu, turiz-
min başkenti olan şehrimizde sağlık 
konusunda uluslararası bir işaretin 
birinci basamak sağlık kuruluşu olan 
eczanelerde yer almasının tartışılması 
değil, böyle denetimsiz, uzmanlığı 
olmayan işletmelerden yanıltıcı bir 
yöntemle sağlık hizmeti almasıdır” 
diye konuştu.  

MAHKEMEYE BAŞVURU YAPTIK 
Kararın iptal edilmesi için mahkemeye 
başvurduklarını belirten Erçin, “Bir 
kez daha sağlık otoritesini nereden 
ve nasıl temin edildiği belli olmayan, 
ne şartlarda saklandığı bilinmeyen ve 
sağlık beyanı ile satılan birçok ürünün 
bulunduğu bu işletmeleri denetlemeye 
ve halk sağlığını tehdit eden bu duruma 
son vermek için göreve davet ediyoruz.
Turizmin başkenti Antalya’mızda yürür-
lüğe konulan bu talihsiz uygulamanın 
iptali için yargı yoluna başvurarak da-
vamızı açtık. Temennimiz yargı kararın-
dan önce bu yanlıştan dönülmesidir. Bu 
sebeplerle halk sağlığı tehdit altındadır” 
dedi. n ERTUĞRUL GÜN

ÇİFTE STANDARTA  
KARŞI MÜCADELE

Eczanelerde artı işaretine izin yok, ‘vitamin shop’a izin var 
 

Antalya Eczacı Odası Başkanı İsmail Erçin, eczanelerde kullanılan artı (+) işareti kaldırılmak 
istenirken 'vitamin shop' adlı işletmelere yaptırım uygulanmamasını eleştirdi. Erçin, uluslara-
rası bir işaret olan artı sembolünü korumak için sonuna kadar mücadele edeceklerini söyledi.

GÜVENLI Ödeme Sistemi Zorunluluğu 27 
Eylül’den itibaren ikinci el otomobil satış-
larında zorunlu hale gelecek. Bu sistemle, 
dolandırıcılık olaylarının önüne geçilmesi 
hedefleniyor. Galericiler, Güvenli Ödeme 
Sistemi’nin ek ücreti, noter satış ücretleri ve 
vekalet ücretleri nedeniyle zorlandıklarını 
ifade etti.  Bu ek maliyetlerin araç fiyatlarına 
yansıtılacağı ve dolayısıyla vatandaşlar için ek 
külfet oluşturacağı belirtildi. 

NE OLUR SESİMİZİ DUYUN ARTIK
Düzenlemeye ilişkin açıklamalarda bulunan 
Emlakçılar İş Takipçiler Ve Oto Galericiler 
Esnaf Odası Başkanı İsmail Çağlar, “Gale-
riciler, Mesleki Yeterlilik Belgesi aldıkları 
için dolandırıcılık riski olmadığını belirte-
rek, noterler olmadan satış yapmak istiyor. 
Türkiye’de yılda yaklaşık 9 milyon araç satışı 
gerçekleşiyor, bunun yarısına yakını galerici-
ler tarafından yapılıyor. Türkiye genelinde 100 
bin motorlu araç satıcısı bulunurken, bun-
lardan 35 bin 600’ü ikinci el araç satışı için 
yetki belgesi almış durumda. Ticaret Bakanlığı 
tarafından yayımlanan yönetmelikle, ikinci el 
taşıt satışlarında Güvenli Ödeme Sistemi kul-
lanımı zorunlu hale getirildi. Satış bedelinin 
ve taşıt mülkiyetinin eş zamanlı el değiştir-
mesini sağlamak için para transferi, bankalar 
ve ödeme kuruluşları tarafından yapılacak. 
Ayakçı, kapıcı, yabancılar bir kuruş devlete 
vergi vermeden araç alıp satıyorlar. Kiraya ve-
rip taksicilik yapıyor. Ev alıp satıyorlar, kiraya 
veriyorlar. Ne olur sesimizi duyun artık” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN

Her sektörde sıkıntı yaratıyorlar 
YABANCILAR BIKTIRDI
Emlakçılar İş Takipçiler ve Oto Galericiler Esnaf Odası Başkanı İsmail Çağlar, kaçak işletmelere yönelik 
sitem etti. Devletin yetkili organlarına seslenen Çağlar, “Yabancılar bir kuruş vergi vermeden araç alıp 
satıyorlar. Ev alıp satıyorlar, kiraya veriyorlar. Taksicilik yapıyorlar. Ne olur sesimizi duyun artık” dedi. 

SOSYAL medyada bir vatandaş 
zincir marketten 3,25 TL’ye sa-
tın aldığı şişe suyun büfede 10 
TL’ye satılmasına isyan 
etti. Sosyal medyada 
bir vatandaş büfe ve 
BİM market arasın-
daki su fiyat farkı ile 
gündem oldu. Vatandaş 
BİM’den 3.25 TL’ye 
aldığı aynı suyun kuru 
yemiş satan büfede 
10 TL olduğunu öne 
sürdü. İsyanını sosyal 
medya hesabından bir 
video çekerek gündeme 
getiren vatandaş mil-
yonlarca kişi tarafından 
izlendi. Büfenin suyu 
10 TL’ye satmasına 
tepki gösteren kişi, 

“Küçük esnaf ölmesin diye 
mücadele ediyorsun. Çok zor 
durumda kalmasın diyorsun. 

10 TL nedir. Bunu 5 TL’ye sat. 
Küçük esnafın hem köyde hem 
şehirde evi var. Benim yok. Ben 

neden küçük esnafı ko-
ruyayım. Ben geri zekalı 
mıyım?” dedi. 

HAK VEREN DE VAR, 
KARŞI ÇIKAN DA..
Paylaşımın atlına ise 
binlerce yorum yağdı. 
İşte o yorumlardan 
bazıları: 
Yavuz Şahin: “Mahalle-
deki bakkal haftada 10 
koli su alıyorsa BİM 10 
bin koli alıyor. Biri arka-
daşa bakkal ile BİM’in 
alış fiyatlarının ve şart-
larının aynı olmadığını 
anlatsın.Tabiki de şu 

ekonomide insanlar ucuz olanı 
almak zorunda. Sadece su değil 
tüm kalemlerde Esnaf ile ulusal 
ve yerel zincirlerin alış fiyat-
larının aynı olmadığına dikkat 
çekmek istedim. Esnaf kazıkçı 
değildir bu anlaşılsın yeter.” 
Işık Gökşin: “Şartları beni hiç 
ilgilendirmez. Ben kim ucuz 
verirse ondan alırım. Benim 
için önemli olan tek şey benim 
şartlarımdır.” 
Yaşar Kenan Şeftacilicioğlu: 
“Asgari ücretli 17 bin maaş alı-
yor diğeri 100 bin. Sizin man-
tıkla büfeci gitsin 100 bin alan 
adama satsın.” Ali Deniz: “Daha 
çok kazanmak için enflasyon 
bahane ediliyor ahlak önemli bir 
kavram olduğu unutuldu.”  
n ERTUĞRUL GÜN

ŞİSE SUYUNDA FAHİŞ FİYATLAR 

DÖŞEMEALTI Sanayici ve İş İnsan-
ları Derneği (DÖSİAD), yaz döneminin 
ardından eylül ayı genişletilmiş üye top-
lantısını dernek binasında gerçekleştirdi. 
Toplantıya SGK İl Müdürü Ali Duru, CK 
Enerji Akdeniz Elektrik Genel Müdürü 
Fahrettin Tunç, Enerya Antalya Bölge 
Direktörü Mehmet Akif Tulukçu, Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım A.Ş Genel 
Müdürü Melih Dipova, Antalya Gaze-
teciler Cemiyeti Başkanı İdris Taş ve 
üyeler katıldı. Kısa bir molanın ardından 
yeniden bir arada olduklarını söyleyen 
Döşemealtı Sanayici ve İş İnsanları 
Derneği (DÖSİAD) Başkanı Gültekin 
Gencer, “Tüm katılımcılara teşekkür 
ediyorum. DÖSİAD olarak Eylül ayı 
ile birlikte çalışmalarımıza kaldığımız 
yerden devam ediyoruz. Yeni dönemde 
hayata geçirmek istediğimiz projelerimiz 
var. Bunları zamanın geldiğinde açıklaya-
cağız” dedi. Konuşmaların ardından soru 
cevap kısmında kurum temsilcileri merak 
edilenleri cevapladı. 
n MURAT ŞENTÜRK 

DÖSİAD yeni 
döneme başladı 

Konyaaltı Belediyesi eylül ayı olağan 
meclis toplantısı Beydağları Meclis 
Salonu’nda gerçekleştirildi. Konyaaltı 
Belediye Başkanı Cem Kotan’ın başkan-
lığında gerçekleştirilen meclis toplan-
tısında Konyaaltı’nın 5 yıllık stratejik 
planına vurgu yapıldı.   Konyaaltı’nın 
5 yıllık stratejik planının hazırlandığını 
ifade eden Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan, bu planı hazırlarken kentin 
ihtiyaçları doğrultusunda, gerçekçi hedef-
ler belirlediklerini söyledi. 6 ay boyunca 
hem vatandaşların görüşlerini aldıklarını, 
hem de pek çok sivil toplum kuruluşu 
ve meslek odası temsilcisi ile temasa 
geçerek fikir alışverişinde bulunduklarını 
vurgulayan Başkan Kotan, “Bu Konyaal-
tı’nda ilk defa yapıldı. Bu plan Konyaal-
tı’mızı daha yaşanabilir, adil ve demokra-
tik bir yer haline getirmek için ortak akıl 
ve güç birliğiyle hazırlandı” dedi. 

KONYAALTI’NI BETONA BOĞDURMAM 
Kentin gelişmesini sağlarken, yeşil alan-
ların korunacağının da altını çizen Baş-
kan Kotan, “Konyaaltı büyürken doğayla, 
yeşille barışık bir şekilde büyümeli. Ben 
Konyaaltını betona boğdurmam. Ben do-
ğayla barışık bir kent istiyorum. Doğayla 
bütünlük içinde barınma hakkının ön 
planda tutulduğu bir kentleşme istiyo-
rum. Konyaaltı’mızın insanına, doğasına, 
sosyal yaşamına dokunan, belediyeciliği 
sosyal hayatın bir parçası haline getiren, 
hizmet odaklı bir 5 yıl geçireceğiz” diye 
konuştu.  
n BÜLTEN/KONYAALTI 
BELEDIYESI  

DOĞAYLA BARIŞIK 
BİR İLÇE İSTİYORUM
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Antalya Ticaret Borsası 
(ATB) öncülüğünde Tür-
kiye Odalar ve Borsalar 
Birliği’nin desteğiyle Ana-
dolu’nun binlerce yöresel 

ürünü Antalya’da buluşturan YÖREX, 
13’üncü kez 9-13 Ekim tarihlerinde 
ANFAŞ Fuar Merkezi’nde düzenlene-
cek. ATB Başkanı Ali Çandır, fuarın 
başladıkları yıl 119 olan coğrafi işaretli 
ürün sayısının 1632’ye yükseldiğine 
dikkat çekerek, “Şu anda Avrupa’da 
da coğrafi işaretleme sistemine girmiş 
durumdayız, 26 tane ürünümüz tescil 
almış durumda. Biz bu ürünlerimizin 
hakkını hukukunu koruyarak üretti-
ğimizde, ihracat kapılarını rahatlıkla 
açacağız. Coğrafi işaretler katma değeri 
artırıyor, tüketici coğrafi işaretli ürün 
alırken daha pahalıya almak durumun-
da kaldığı için ihracat gelirlerimizde 
önemli ölçüde yükselme olacak” diye 
konuştu.   

ÇANDIR’DAN YÖREX DAVETİ
  Antalya Ticaret Borsası öncülüğünde 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin 
desteğiyle Anadolu’nun binlerce 
yöresel ürünü Antalya’da buluşturan 
YÖREX, 12 bin yıllık geçmişe sahip 
Anadolu’nun el emeği göz nuru yüz-
lerce ürünü Antalya’da buluşturacak.  
Antalya Ticaret Borsası Başkanı Ali 
Çandır, 13’üncü kez gerçekleştirecekle-
ri Yöresel Ürünler Fuarı YÖREX’e An-
talya’da bulunan herkesi davet ederek, 
fuarın kazanımları hakkında bilgi verdi.  
Antalya Ticaret Borsası Başkanı Ali 
Çandır, YÖREX denilince akla gelen 

coğrafi işaretin; yöresel ürünlerin hangi 
bölgeye ait olduğunu nasıl üretildiğini 
gösteren kimlik belgesi olduğunu ifade 
ederek, son dönemde sağlıklı yaşam 
için doğal ürünlere artan ilgi dolayısıyla 
coğrafi işaretli ürünlerin ön plana çıktı-
ğını kaydetti. 

200 MİLYAR DOLARLIK PİYASA
  Çandır, “İnsanlar artık kimyasallaş-
mış gıdalardan ziyade daha çok belli 
medeniyetlerden belli yörelerden belli 
kültürlerden oluşan ürünlere karşı talep-
te bulunuyor. Gelir düzeyi yükseldikçe 
bu ürünlere talepler daha da artıyor. 
Coğrafi işaretli ürünlerin fiyatları da 
muadili ürünlere göre minimum yüzde 
20 daha pahalı oluyor. Böylelikle kırsal 
alanlara önemli ölçüde gelir kaynağı 
oluyor.  Bunun yanında üretiminin 
yapıldığı bölgeler, turizm açısından da 
bir tanıtım destinasyonu haline geliyor. 
YÖREX, yerinde istihdam ve kadınla-
ra iş gücü sağlayan bir organizasyon. 
YÖREX projemize başladığımızda 
Türkiye’de 119 tane coğrafi işaretli 
ürün vardı, projeye başladıktan sonra 
dünyada coğrafi işaretler piyasasına 
baktığımızda 200 milyar dolarlık bir 
piyasayı gördük. Ondan sonra Türki-
ye’de coğrafi işaretlemenin zorunluluk 
olduğunu düşünerek, konu hakkında 
büyük bir farkındalık çalışmasına baş-
ladık. Başladığımızda 119 olan coğrafi 
işaretli ürün sayımız 1632’ye ulaştı, 600 
civarında da başvurusu kabul edilmiş 
ürünümüz var” ifadelerini kullandı. 

 AB 26 ÜRÜNÜMÜZÜ TESCİL VERDİ
  YÖREX projesine ilk başladıklarında 

3 bin 500 tane yöresel ürünün coğrafi 
işaret alabileceğini öngördüklerini açık-
layan ATB Başkanı Ali Çandır, öngörü-
de bulundukları ürünlerin üçte ikisinin 
coğrafi işaret aldığına dikkat çekti. 
Çandır, “Elbette bu başarıda YÖREX’in 
payı olduğu kadar Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliğimizin (TOBB), Kal-
kınma Bakanlığımızın, geçmiş dönem 
Kalkınma Bakanı ve Cumhurbaşka-
nı Yardımcımız Cevdet Yılmaz’ın, 
Teknoloji ve Sanayi Bakanlığımızın, 
Türkiye’de ki oda ve borsalarımızın çok 
önemli desteği oldu Şu an da Avrupa’da 
da coğrafi işaretleme sistemine girmiş 
durumdayız, 26 tane ürünümüz tescil 
almış durumda. Biz bu ürünlerimizin 
hakkını hukukunu koruyarak üretti-
ğimizde, ihracat kapılarını rahatlıkla 
açacağız” diye konuştu. 

 İHRACAT GELİRLERİNİ ARTTIRIYOR 
  İhraç edilen coğrafi işaretli ürünün 
katma değeri artırdığını ve daha yüksek 
fiyata satıldığını aktaran Başkan Ali 
Çandır, yöresel ürünlerin ihracatının 
artması durumunda ihracattan sağlanan 
gelirin de yükseleceğinin altını çizdi. 
Çandır, şu şekilde devam etti:   “Coğrafi 
işaretler katma değeri artırıyor, tüketici 
de coğrafi işaretli ürün alırken daha 
pahalıya almak durumunda kaldığı için 
bizim ihracat gelirlerimizde önemli öl-
çüde yükselme olacak. Esas amacımız; 
ürünün üretildiği bölgenin ekonomik 
kalkınmasının sağlanması, göçün 
azalması, oradaki insanlara iş aş olması, 
bir başka açıdan yöresel ürünlerin 

ihracı kültür ihracatına da girer. Çünkü 
ürünlerin yetiştirdiği yerlerin hikâyeleri 
tüketiciler tarafından takip ediliyor, biz 
de binlerce yıllık medeniyetin süzül-
mesini bir şekilde dünyaya ihraç etmiş 
oluyoruz.” 

 İHRACAT, TURİZMİ DESTEKLER
 Kalkınma ajanslarının fuarın olmazsa 
olmazı olduğuna değinen Başkan Ali 
Çandır, Antalya’da bulunan herkesi 
Anadolu lezzetleriyle özlem gidermeleri 
için fuara davet ederek, konuşmasını 
şu şekilde tamamladı:   “Kalkınma 
ajanslarımız bu projenin buraya gelme-
sinde çok önemli katkılarda bulundu. 
Çünkü bu yaptığımız proje kalkınma 
ajanslarının temel ilkelerine en uygun 
konu. Bizim buradaki amacımız kırsala 
hayat vermek, kırsaldaki insana iş aş 
olmak, kırsaldaki değerleri ekonomiye 
çevirmek, katma değer sağlamak ve 
göçü önlemek gibi asli görevleri ihtiva 
ediyor. Onun dışında da inanıyorum 
ki; bu bölgelerin içinden önümüzdeki 
yıllarda çok önemli turizm destinas-
yonları çıkacak ve turizm sektörüne 
de katkı sağlayacak. Örgütlenmeyi 
becerebilir, miktar sorunumuzu aşabi-
lirsek, ihracatta da müthiş zenginliği 
dünya insanlarına tattırmış olacağız. Bu 
konuda da kalkınma ajanslarının desteği 
önemli. Fuarımız, 9-13 Ekim tarihlerin-
de Antalya ANFAŞ Fuar Merkezi’nde 
açılacak, yine buram buram Anadolu’yu 
koklayacağız, Antalya’da yaşayan ve 
Antalya’ya misafirliğe gelen herkesi 
fuarımıza bekliyoruz.”  n İHA 

YÖRESEL ATAK
YÖREX SAYESINDE COĞRAFI IŞARETLI ÜRÜN SAYISI 13 KAT ARTTI

Antalya Ticaret Borsası (ATB) tarafından 13 yıldır düzenlenen Yöresel Ürünler Fuarı (YÖREX) saye-
sinde bu konudaki farkındalık arttı ve yöresel işaretli ürün sayısı 119’dan 1632’ye yükseldi. ATB Baş-
kanı Ali Çandır, kalitesi tescillenen bu ürünler sayesinde ihracat gelirlerinin de yükseldiğini vurguladı. 

Cumhuriyet Halk Partisi Antalya İl 
Başkanlığı, 101 kuruluş yıldönümü 
ilgili bir mesaj yayınladı. Mesajda 
şunlar kaydedildi;  
“Savaş meydanlarında kurulan, 
kökleri Müdafa-i Hukuk’a, Kuva-yi-
Milliye’ye dayanan kurtuluşun ve 
kuruluşun partisi, Türkiye’nin birinci 
partisi Cumhuriyet Halk Partisi 101 
Yaşında!Cumhuriyet Halk Partisi 101 
yıl boyunca ekonomik, siyasal, sosyal 
ve kültürel dönüşümlerin partisi oldu. 
Cumhuriyet devriminin, demokrasi-
nin, çok partili hayata geçişin, çağ-

daşlığın, hak ve özgürlüklerin, sosyal 
demokrasinin altında Cumhuriyet 
Halk Partisi’nin imzası vardı. Bu ni-
telikleriyle Cumhuriyet Halk Partisi, 
bütün dünyada özel bir yer tutmakta-
dır.Büyük Önderimiz Mustafa Kemal 
Atatürk’ün “Benim iki büyük eserim 
var; biri Türkiye Cumhuriyeti, diğeri 
Cumhuriyet Halk Partisi” dediği ve 
bizlere emanet ettiği Cumhuriyet 
Halk Partisinin 101.kuruluş yıldö-
nümü kutlamalarında gerçekleşecek 
olan program şu şekildedir.Saat: 
10.00’da Cumhuriyet Meydanı’nda 

Anıta Çelenk Sunumu ile başlayacak, 
saat: 14.00’da Doç.Dr. Ahmet Oğuz 
DEMİR’in, Atatürk Kültür Merkezi 
Aspendos Salonu (AKM) sunacağı 
“Cumhuriyet’ten Bugüne Türkiye 
Ekonomisi ve Yakın Geleceğimiz” 
konulu Konferans düzenleyecektir.
Atatürk Kültür Merkezi Aspendos 
Salonu (AKM) Saat: 16.00’daŞef: 
Furkan ÜSTÜNDAĞ yönetiminde 
Antalya Üstün Kent Orkestrası ve Ke-
mer Belediyesi Gençlik Orkestrası ile 
Görkem Durmaz konseriyle kutlama 
programı sona erecektir.”

CHP 101 YAŞINDA
CHP Antalya İl Başkanlığı, partilerinin 101. kuruluş yıldönümü kutlamaları kap-
samında 9 Eylül 2024 Pazartesi günü, konferans ve konser programı düzenliyor.  

Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, Alanya 
temaslarına Cumhuriyet Halk 
Partisi Alanya İlçe Teşkilatını ziya-
retle başladı. Başkan Böcek’i,  İlçe 
Başkanı Bülent Kandemir, Alanya 
Belediye Başkanı Osman Tarık 
Özçelik, il yöneticileri, belediye 
başkan yardımcıları, belediye mec-
lis üyeleri, partili yöneticiler, kadın 
ve gençlik kolları ile vatandaşlar 
karşıladı.  Başkan Böcek ilçe teş-
kilatı ziyaretinin ardından Alanya 
Kaymakamı Dr. Fatih Ürkmezer’i 
makamında ziyaret etti. Alan-
ya’daki kurumlarla işbirliği içinde 
çalıştıklarını belirten Böcek, yeni 

dönemde de Alanya ile birlikte An-
talya’nın diğer ilçelerinde hizmet 
etmeye devam edeceğiz” dedi.

ÖZÇELİK’E ZİYARET 
Başkan Böcek, daha sonra Alanya 
Belediye Başkanı Osman Tarık 
Özçelik’i makamında ziyaret 
etti. Alanya’da gerçekleştirilen 
yatırımlar hakkında açıklamalarda 
bulunan Başkan Böcek, Alanya’da 
halkın desteğiyle büyük başarılar 
elde ettiklerini vurguladı. Alan-
ya’ya 3 milyar 477 milyon TL’lik 
bir yatırım yaptıklarını dile getiren 
Başkan Böcek, “Alanya merkezin 
arıtma sorununu Alanya Belediyesi 
ile işbirliği içinde çözeceğiz. Mev-

cut arıtmanın olduğu yerde yeni 
arıtma yapacağız. Şimdi projesinin 
ihalesi için çalışıyoruz. En kısa 
sürede bu sorunu çözerek ilçemize 
modern bir tesis kazandıracağız. 
Antalya ve Alanya’yı azimle ve 
gururla yönetmeye devam edece-
ğiz” dedi

BİRLİKTE BAŞARACAĞIZ
Alanya Belediye Başkanı Os-
man Tarık Özçelik de ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti belirterek, 
“Alanya’nın temel sorunlarının 
çözümünde Büyükşehir Belediye-
miz ile işbirliği içinde çalışacağız. 
İnanıyorum ki birlikte başaraca-
ğız” dedi. n BÜLTEN/ABB

Alanya’nın arıtma sorunu çözülecek 

ZABITA Teşkilatı’nın kuruluşunun 
198’inci yılı nedeniyle Büyükşehir Beledi-
yesi Genel Sekreter Yardımcısı Ramazan 
Demir, Büyükşehir Belediyesi Zabıta 
Dairesi Başkanı Behiç Özdemir ve zabıta 
personeli, Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek’i ziyaret etti. 
Başkan Muhittin Böcek, Zabıta Teşkila-
tı’nın 198. yılını kutlayarak, “Gece gündüz 
demeden Antalya’mızda halkımızın huzur, 
mutluluk ve sağlığı için çalışan tüm zabıta 
ekiplerimize teşekkür ediyorum. Göreve 
geldiğimizde 139 zabıta personelimiz 
vardı. 26 milyona ev sahipliği yaptığımız 
Antalya’mızda zabıta personelimizin sayı-
sını 293’e çıkarttık. Sizler beledimizin yüz 
akısınız” dedi.

BAŞKAN BÖCEK’E TEŞEKKÜR 
Genel Sekreter Yardımcısı Ramazan Demir 
ise Büyükşehir Belediyesi zabıta teşkila-
tının Antalya’nın en gözde ekiplerinden 
olduğunu belirterek, zabıta personeline 
verdiği destek ve önemden dolayı Başkan 
Muhittin Böcek’e teşekkür etti. Büyükşehir 
Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanı Behiç 
Özdemir ise zabıta ekiplerinin sokakta Bü-
yükşehir Belediyesi’nin aynası olduğunu, 
tüm zabıta personelinin çalışmalarını bu 
bilinçle yaptığını kaydetti. 

BÖCEK ZABITALARIN 
HAFTASINI KUTLADI  

ALANYA Üniversitesi Gastronomi ve 
Mutfak Sanatları Anabilim Dalı Başkanı 
Doç. Dr. Esra Mankan, Erasmus progra-
mı kapsamında, Bahamalar’ın başkenti 
Nassau’daki University of The Bahamas’ta 
ders verdi. K171 Erasmus projesi kap-
samında,Doç. Dr. Esra Mankan, 1 hafta 
süren bu programda Alanya’nın kültürel 
zenginliklerini ve yerel mutfağını tanıtarak, 
Alanya Üniversitesi’ni uluslararası alanda 
temsil etti. Doç. Dr. Mankan, program 
boyunca ‘Sağlıklı Mutfak’, ‘Türk Mutfa-
ğı’, ‘Gastronomi Trendleri’, ‘Yavaş Yemek 
Hareketi’ ve ‘Beslenme Alışkanlıkları’ 
konularında seminerler ve dersler verdi, 
sürdürülebilirlik konusuna vurgu yaptı.

VİZYONUMUZ, EĞİTİMDE GLOBALLEŞME
Uluslararası görevlendirmelerin kendisine 
hem kültürel hem de mesleki anlamda bü-
yük katkılar sağladığına vurgu yapan Doç. 
Dr. Esra Mankan, şu bilgileri aktardı:“Bu 
tür deneyimler, profesyonel kariyerimize 
ve üniversitemizin uluslararası prestijine 
çok önemli katkılar sağlıyor. Alanya Üni-
versitesi olarak, Erasmus eğitim program-
larına çok büyük önem veriyoruz. Bu bizim 
eğitimde globallşeme hızımızı artırıyor.  
Öğrencilerimiz Prag, İtalya, Hırvatistan ve 
Polonya gibi ülkelerde eğitim görme fırsatı 
bulurken, üniversitenin akademik kadrosu 
da kısa süreli ders verme ve alma prog-
ramlarına katılarak bilgi ve deneyimlerini 
uluslararası alana taşıyabiliyor. Üniversite 
rektörümüz Prof. Dr. Mesut Güner Hoca-
mıza, program koordinatörlerimizden Anna 
Maria Bielecka, Alicja Maria Dzienis hoca-
larıma çok teşekkür ediyorum.” n İHA 

Bahamalar’da tanıtıldı
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Kol gücüyle yapılan zorlu 
kereste işini suyun gücün-
den yararlanarak çözmeyi 
amaçlayan ilk su hızarla-
rının kökeni 17. Yüzyıla 

kadar dayanıyor. Türkiye’de özellikle 
ormanların yoğun olduğu güney ve batı 
Anadolu’da, Antalya, Mersin, Adana, 
Denizli ve Aydın’daki bazı nehir hav-
zalarında su hızarları olduğu biliniyor. 
Ancak günümüze ulaşan bir kalıntıya 
henüz rastlamadık. Bazı köylerde yaşlıla-
rın anlatımından su hızarlarının varlığını 
dinlesek de ulaşabildiğimiz tek su hızarı 
fotoğrafı, 19. Yüzyılın sonlarına ait. 
Osmanlı’nın son döneminde Trakya’da, 
Yunanistan sınırındaki bir köyde çekilen 
fotoğrafta, çalışan bir su hızarı önünde at 
üstünde fesli insanlar, biçilmiş keresteler 
ve yüksekten düşürülerek hızarın çarkını 
çevirdikten sonra akıp giden su görünü-
yor…
Anadolu bir dereler ve nehirler coğraf-
yası. Binlerce yıldır bu coğrafyaya hayat 
veren nehirler, her dönemde farklı adlarla 
anılsa da yarattığı kültür benzerlik taşır. 
Büyüklü küçüklü 6 bin civarında dere, 
ülke genelindeki 25 su havzasının kılcal 
damarlarını oluşturur. Bugünlerde 
ülkenin en büyük su havzalarından biri 
olan Fırat’ta altın uğruna yaratılan zehir 
saçan felaketin endişesi hepimizin içini 
yakıyor. Gözümüz kulağımız İliç’te, 
Doğu Anadolu’dan Basra’ya kadar bu 
kadim coğrafyaya binlerce yıldır yaşam 
veren Fırat suyunun ölüm saçan bir atık 
kanalına dönüşmemesi için endişeli 
bekleyiş sürüyor. 

SESSİZCE YOK OLUP GİTTİ
Bir zamanlar Anadolu nehirlerinde hem 
taşımacılık yapılıyor, hem de suyun 
hidrolik gücünden yararlanılarak değir-
menler çalıştırılıyordu. Ancak bugün hiç 
anılmayan, varlığı unutulan su hızarları 
da 20. Yüzyılın başlarına kadar nehir 
havzalarında çalışıyordu. Tıpkı su değir-

menleri gibi suyun gücünden yararlanı-
larak dev bıçkılarla kereste biçmek için 
kurulan su hızarları daha çok ormanlık 
bölgelerde yer alıyordu. 

GAZİPAŞA’DAKİ BIÇKICI ÇAYININ ADI 
SU BIÇKISINDAN MI GELİYOR
Yıllar önce konuya ilgi duyan bir dos-
tumuzun önerisiyle peşine düştüğüm su 
hızarlarını her araziye çıkışımda sorgula-
maya başlamıştım. Antalya Gazipaşa’da, 
Bıçkıcı Çayı’nın kaynağına yakın köyler-
de yaşlılar geçmişte su gücüyle kereste 
biçen hızar olduğunu anlatınca, konuyla 
ilgili bir iz bulmanın heyecanı arttı. Yöre 
köylülerinin anlattığına göre geçmişte bu 
bölgede adına ‘Bulgar’ denen ve kereste 
işinde maharetli olan mevsimlik işçiler 
çalışırmış. Su gücüyle çalışan hızarlar-
da biçilen keresteler kullanılmak üzere 
kentlere, kasabalara gönderilirmiş. Gazi-
paşa’daki çayın adının “Bıçkıcı” olması, 
köylülerin anlatımını da destekliyordu. 
Ancak ne yazık ki geçmişte varlığı 
bilinen su hızarından günümüze hiçbir 
kalıntı ulaşmış değil. 

MANAVGAT KIRKKAVAK’TAKİ SU HIZARI
Antalya bölgesinde Gazipaşa dışında 
Manavgat’a bağlı Düzağaç-Kırkkavak 

mahallesinde de bir su hızarı bulunduğu-
nu öğrendim. Yaşar Kemal’in röportaj-
larından oluşan ‘Yanan Ormanlarda 50 
Gün’ adlı kitabında sözünü ettiği orman 
köylerinden biri olan Kırkkavak’taki su 
hızarı yakın zamana kadar kullanılmış. 

KAŞ DAĞLARINDA İKİ KAFADAR
Günümüzde üzerinde bir baraj inşa edi-
len Finike’deki Kapıçay üzerinde de bir 
su hızarı olduğu düşünülüyor. Geçmişte 
Likya’nın en büyük zenginliklerinden 
biri olduğu bilinen sedir ormanlarının 
bu bölgede yoğunlaşması, Kaş-Elma-
lı ve Finike dağlarını kereste üretimi 
açısından önemli kılıyordu. Kaş’a 
bağlı Sütleğen köyündeki Meryemlik 
Tepesi (Neisa) olarak anılan bölgede 
2007 yılında bulunan bir yazıtta, İ.S. 
II. Yüzyılın ortalarında burada yaşayan 
Neisa’lıArtemes ile Hermaios adlı iki 
kerestecinin, hiç kimsenin başaramadığı 
bir işi başararakKartapis ormanından 
kereste çıkardıkları tarihe not düşülmüş. 
Eski Yunanca yazıtı çeviren Prof. Dr. 
Sencer Şahin (1939-2014), bugün Kıbrıs 
Kanyonu’nun olduğu bölgeyi tarif eden 
Kartapis ormanından sedir ağaçlarını 
çıkaran Roma vatandaşı iki kafadarın, 
günümüzde Tahtacılar olarak anılan 
orman işçilerinin yaptığı işi yapan kişiler 
olarak tanımlamıştı. 

AKDENİZ’İN ORMANLARI SUYOLUYLA 
TAŞINDI
Orman-su ve nehir coğrafyalarının ilişki-
si ekosistem açısından önemli olmasının 
yanında aynı zamanda ormanlardan üre-
tilen kerestelerin dere ve nehirler yoluyla 
taşınmasına da olanak sağlıyordu. Ana-
dolu Akdeniz’i olarak anılan coğrafyada-
ki dere ve nehirler binlerce yıl boyunca 
bu amaçla kullanılmıştır. Alanya dağla-
rındaki ormanların, Antonius tarafından 
Kleopatra’ya hediye olarak tahsis edildi-
ğine değinen antik çağın ünlü coğrafya-
cısı Amasyalı Strabon,Hamaksia kentinin 
(Sinekkalesi) limanından götürülen ve 
çoğu sedir ağacından olan kerestelerin 
gemi yapımında kullanıldığını belirtir: 
“Bu bölge gemiler için gerekli olan sedir 
ağacı konusunda diğerlerinden çok fazla 
verimlidir ve Antonius bu nedenle filola-
rının yapımı için uygun olduğundan bu 

bölgeyi Kleopatra’ya vermiştir.”

TOMRUK MACERASI FİLME KONU OLDU
Nehirlerin tomruk taşımacılığında 
kullanılması binlerce yıl sürmüş. Şerif 
Gören’in 1983’te çektiği ‘Tomruk’ filmi, 
Dalaman Çayı’ndaki tehlikeli tomruk ta-
şıma macerasını ele alır. Antik çağdan bu 
yana benzer şekilde sürüp giden bu ge-
lenek son 40-50 yılda tamamen değişti. 
Günümüzde ormanlardan tomruk üretimi 
işi özel şirketlere veriliyor. Su hızarları 
gibi su yollarından tomruk taşıma işi de 
sona erdi. 

GÖKSU ÇAYINDAN BOLKAR DAĞLARINA 
SU HIZARLARI
Su hızarlarının geçmişte Mersin’de de 
kullanıldığı belirtiliyor. Mut ilçesinde, 
Söğütözü köyünde Göksu Çayı kıyısında 
bir su hızarı olduğu, yakın zamana kadar 
işletildiği söylendi. Karaman Ermenek’te 
Aydın’da Madran Dağı eteklerindeki 
Gürlen Çayı üzerinde, Denizli Dereçift-
lik’te, Tarsus Çayı’nda ve Adana- Po-
zantı’da Bulgar Dağı’nda Çakıt Suyu 
üzerinde, Isparta Sütçüler’de su hızarları-
nın varlığına dair anlatılar dinledim. 

ADI SU HIZARINDAN KALMA
Kastamonu-Şenpazar’daki Fabrika De-
resi’nin adının, geçmişte burada bulunan 
ve yerel halk tarafından “fabrika” olarak 
anılan su hızarından kaynaklandığı 
söyleniyor. Yerel halkın hafızasında belli 
belirsiz anlatılarla varlığını sürdüren su 
hızarlarının somut varlıklarına ilişkin 
izler silinip gitmiş. Daha çok geçici ve 
mevsimlik atölyelerolarak kurulan ancak 
kullanımı sona erince terk edilerek yok 
olup giden bu yapılar, dünyanın başka 
ülkelerinde koruma altına alınarak geç-
mişin kültürel mirası yaşatılıyor. 

İLK SU HIZARI 17 YÜZYILDA İNŞA 
EDİLMİŞ
Avrupalı göçmenlerin kitlesel olarak akın 
ettiği Amerika’da yenidünyanın büyük 
ölçüde el değmemiş ormanları ve devasa 
ağaçları vardı. Amerika’da su gücüyle 
çalışan ilk kereste işleme atölyesinin 

1623’te New York Maine’da inşa edildiği 
biliniyor. 1800’lere gelindiğinde ise 
Amerika’daki kereste fabrikası sayısı 31 
bini aşmıştı. Amerikalı fotoğrafçı ve ya-
zar ElinorOsborn, su gücüyle çalışan eski 
hızarların bazılarının restore edildiğini 
aktarıyor. Osborn, 1803 yılında, Calais, 
Vermont’ta inşa edilen Robinson hıza-
rının halen su gücüyle kereste üretimini 
sürdürebildiğini belirtiyor.*

TEK BİR SU HIZARI GÖRSELİ VAR
Türkiye’deki su hızarlarının varlığına 
ait ulaşabildiğimiz tek görsel, Sultan 
II. Abdülhamid döneminde oluşturulan 
Yıldız Fotoğraf Albümlerinden tek bir 
kare oldu. İstanbul Üniversitesi arşivinde 
bulduğumuz fotoğrafın alt yazısında, 
“Yunanistan sınırında Aya Dimitri Kö-
yünde Su Bıçkısı” yazıyor. Osmanlı’nın 
son döneminde Trakya’da, Yunanistan 
sınırındaki bir köyde çekilen fotoğrafta, 
çalışan bir su hızarı önünde at üstünde 
fesli insanlar, biçilmiş keresteler ve 
yüksekten düşürülerek hızarın çarkını 
çevirdikten sonra akıp giden su görünü-
yor. Fotoğraf, büyük olasılıkla Dimetoka 
yakınlarında çekilmiş olmalı. Bölgedeki 
su hızarının varlığı, Trakya bölgesindeki 
ormanlardan yararlanmada kullanıldığını 
gösteriyor. 

KÜLTÜREL MİRAS CANLANDIRILMALI
Karadeniz bölgesinden hiç bir kayıt yok 
elimizde. Ancak o bölgede Kastamonu 
örneğinde olduğu gibi yaygın olarak kul-
lanılmış olabileceğini düşünmemiz için 
birçok neden var. Bir zamanlar orman-
cılık kültürünün ve orman işçiliğinin bir 
parçası olan su hızarları uzunca bir süre 
kullanılmasının ardından geriye fazla bir 
iz bırakmadan sessizce yok olup gitti. 
Nehir vadilerinin olduğu orman köy-
lerinde yaşayan halkın hafızasında 
belli belirsiz anılarda ve kimi zaman yer 
adlarındaki ipuçlarında kalan su hızarla-
rının ulaşabileceğimiz bir örneği olması 
durumunda hiç değilse canlandırılması 
geçmişin daha doğru anlaşılmasına katkı 
sunacaktır. 
n YUSUF YAVUZ 

Nehir vadilerinde unutulup giden bir miras

SU HIZARLARI
Tıpkı değirmenler gibi su gücüyle çalışan su hızarları, 20 yüzyılın başlarına kadar kereste üretimin-
de kullanılan atölyelerdi. Türkiye’deki çok sayıda nehir vadisinde varlığı bilinen su hızarlarından 
günümüze ulaşan hiçbir örneğin olmaması, coğrafyanın hafızasını koruyamadığımızı gösteriyor…

Bir ardıçla bir bir meşenin 
kökleriyle bir olması türler arası 
rekabet algısını oracıkta toprağa 
gömmeye yetti…
 ben barışık durmayı ağaçlardan 
öğrendim. Bir kara mürver ağa-
cının bulutlara uzanan dalların-
da gördüm; göğün enginliğini 
kıskanmadan gövdeni çiçek 
çiçek köpürtebileceğini…
 ben tekliğin aslında çokluk, 
çokluğunsa her bir canla barışık 
kalmak olduğunu ağaçlardan 
öğrendim. Bir sincabın elleriyle 
toprağa gömdüğü palamudun 
bin sincaba yuva olduğunu 
görünce anladım; en büyük 
barışıklığın aşkında vermek 
olduğunu… 
ben ruhunda kin barındırmama-

yı ağaçlardan öğrendim. Dalla-
rını kırsalar da kırıldığın yerden 
yeniden yaşama el uzatmayı 
koca bir çınardan öğrendim… 
ben umut etmeyi ahlat ağaçla-
rından öğrendim. Uçsuz bucak-
sız bozkırlarda, bir başınalığın 
ortasında ve o sonsuz göğün 
altında, her bahar hiç şaşmadan 
yalnız başına ak köpüklü çiçek-
ler açarak  umut etmeyi ahlat 
ağaçlarından öğrendim…
 ben toprağı paylaşmayı ve 
gölgemde bin koyunluk sürüleri 
eğlemeyi ağaçlardan öğrendim. 
Bir çeşme başında, bir dağ 
yamacında, bir dere kıyısında 
gölgesini verdikçe ince dalları 
kırılan söğüt gibi durmayı ağaç-
lardan öğrendim… 

ben taşa tohum ekmeyi zor sa-
yanların yaşadığı bir coğrafyada 
taşı delen tohumların olduğunu 
ağaçlardan öğrendim. Bin yıllık 
Selçuklu kervansarayların, iki 
bin yıllık Roma tiyatrolarının 
gövdelerine tutunan incir ağaç-
larından öğrendim, imkansızın 
sadece biraz zaman alacağını…
 ben sessiz durmayı ağaçlardan 
öğrendim. Yüksek dağ baş-
larını tutan ulu karaçamların 
iğne yapraklarında uğuldayan 
rüzgarın sesini, sessizliği bozan 
nice gürültüden yeğ tuttum… 
ben düşünmeyi ve yavaşça 
yürümeyi kaya sarmaşıklarından 
öğrendim. En sert ve uçurumun 
kıyısında yükselen kayaların 
gövdesine tutunarak rüzgara 

meydan okumayı öğretti bana 
deli sarmaşıklar… 
ben barışın yalnızca kağıtlara 
yazılan kelimelere sığmayacağı 
bir meşe ağacından öğrendim 
şaşarak. Hiç bir ağacın diğe-
rini suçlamadığını, ne kadar 
yük taşırsa taşısın hiç bir dalın 
diğerini yargılamadığını ahenkli 
bir meşe ormanından öğrendim. 
“Bir ağaç gibi tek ve hür ve bir 
orman gibi kardeşçesine” yaşa-
ma arzusunun bu toprağın şairi-
ne bir düş olduğunu ağaçlardan 
öğrendim. Ama içi giderek çü-
rüyen bir ağaca benzeyen ‘barış’ 
kelimesinin yılda yalnızca bir 
güne sığdırılmak istenmesini bir 
türlü öğrenemedim…
n YUSUF YAVUZ

Ben barışık yaşamayı ağaçlardan öğrendim 
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Antalyaspor yönetimi 8 
Temmuz Antalyasporlular 
Günü’nün hemen ertesinde 
sosyal medya hesaplarının 

yoruma kapatılması kararını almıştı. 
Alınan kararın ardından kulüp başkanı 
Sinan Boztepe taraftarın sosyal med-
yada büyük tepkisini çekerek, eleştiri-
lerin hedefinde olmuştu. Sosyal medya 
hesaplarından tepkilerini dile getiren 
taraftarlar yorumların bir an önce 
açılmasını talep etmişti. Antalyaspor 
yönetimi taraftarın baskısına daha 
fazla dayanamadı. Basın Sözcüsü Fatih 
Gürcü,Sosyal medya paylaşımlarının 
tümünün yeniden yorumlara açıldığını 
duyurdu. 

MARKA DEĞERİNE ZARAR VERİYOR 
Yönetim olarak eleştirilerin her türlü-
süne açık olduklarını ifade eden Gürcü, 
yapıcı yöndeki eleştirileri bekledik-
lerini ifade etti. Ortak değerlerinin 
Antalyaspor ve başarısı olduğunu ifade 
den Gürcü, “Özellikle bot/fake hesaplar 
tarafından yapılan küfür, hakaret ve 

kişisel haklara saldırı camiamıza ya-
kışmaz. Ve şunu da hatırlatmakta fayda 
görüyorum; bazen kamuoyuna açık iyi 
niyetle yapılan bazı söylemler, direkt 
veya dolaylı takımımızın marka değeri-
ne zarar vermektedir. Artniyetli olanlara 
zaten taraftarımız ile hep birlikte tep-
kimizi koymalıyız.Ortak beklentimiz 
olan “Antalyaspor’umuzun Başarısı” 
paydasında birleşelim. Taraftarımı-
zın tribünde gösterdiği dayanışmayı 
ve büyük desteği sosyal medyada da 
gösterelim. Bir ve beraber olursak daha 
güçlüyüz. Bunu unutmayalım. Galibiyet 
ve başarılarla dolu yarınlara hep birlikte 
yürümek dileğiyle” sözlerine yer verdi. 
n ERTUĞRUL GÜN

TAKIMIN HESAPLARI
YORUMLARA AÇILDI

Antalyaspor, taraftarın baskısına daha fazla dayanamadı

Antalyaspor, 2 aydır taraftarın büyük tepkisine neden olan sosyal medya hesaplarında yorumları 
kapatma kararında geri adım attı. Sosyal medya paylaşımlarının tümünün yeniden yorumlara açıl-
dığını duyuran Basın Sözcüsü Fatih Gürcü, yapıcı eleştirilere her zaman açık olduklarını belirtti.

 Antalya’da 07 Gençlik Antalyaspor 
Taraftarlar Lokali’nin kurşunlan-
masına ilişkin gözaltına alınan 3 
şüpheliden 2’si tutuklandı.Valilikten 
yapılan açıklamaya göre, Muratpaşa 
İlçe Emniyet Müdürlüğü ekiplerinin 
yaptığı çalışma sonucu saldırının, 
motosikletli ve yüzleri kapalı 2 kişi 
tarafından gerçekleştirildiği tespit 
edildi.Düzenlenen operasyonda, 
saldırıyı gerçekleştiren ve organize 
eden 3 şüpheli yakalandı.Şüphelile-
rin ikametlerinde yapılan aramalarda, 

olay sırasında takılan kask ve 1 
tabanca ele geçirildi.
Emniyetteki işlemlerinin ardından 
adliyeye sevk edilen 3 zanlılardan 
2’si tutuklandı, 1’i serbest bırakıldı.
Öte yandan, motosikletli 2 kişinin, 
lokali kurşunlaması güvenlik kame-
rasıyla kaydedildi.Meltem Mahalle-
si’ndeki taraftar lokaline 22 Ağustos 
saat 03.15’te ateş açılmış, yapılan 
incelemede saldırı sırasında kim-
senin olmadığı lokale 16 kurşunun 
isabet ettiği belirlenmişti. n AA

SALDIRGANLAR YAKALANDI

Kitlesel turizmin yanı sıra golf turiz-
miyle de öne çıkan Belek, sezonda 
farklı ülkelerden gelen golfçülere de ev 
sahipliği yapıyor.Geçmişte Turkish Air-
lines Open golf turnuvası gibi dünyada 
ses getiren spor organizasyonlarında 
Tiger Woods, Rory McIlroy, Justin 
Rose gibi golf dünyasının önde gelen 
isimlerinin ağırlandığı Belek’te, Ko-
vid-19 salgını sonrası yeniden yükseliş 
trendi yakalandı.Turizmin çeşitlendiril-
mesine de katkı sunan golf için İngiltere 
başta olmak üzere farklı ülkelerden 
golfçüler, Antalya için rezervasyon 
yaptırıyor.Belek Turizm Merkezi’ndeki 

Carya Golf Kulübünün Genel Müdürü 
Hasan Ceylan, Belek bölgesinin 2013’te 
Avrupa’nın en iyi golf destinasyonu 
seçildiğini söyledi.

YÜZDE 90 DOLULUK VAR 
Türkiye’deki toplam 21 golf sahasının 
16’sının Belek’te olduğunu anlatan 
Ceylan, “Belek’i özel kılan 15 kilomet-
re içinde 16 golf sahası olmasıdır. Bu 
da turistlerin ulaşılabilirliği açısından 
çok önemli bir özellik. 16 tesisin 10’u 
Avrupa’nın en iyi tesisleri listesinde yer 
alıyor.” dedi. Belek’teki golf sahalarının 
fiyat performansının çok iyi olmasının 

tercih nedeni olduğuna dikkati çeken 
Ceylan, şunları kaydetti:”Golfte 2024’ü 
iyi seviyede kapatacağız. 2025 için 
rezervasyonlar çok iyi görünüyor, Talep 
her geçen gün artıyor. Sezonu yüzde 90 
dolulukla geçiriyoruz. 16 sahada 680 
bin golfçüyü ağırlayabiliriz. Bunun için 
çok daha fazla direkt uçuşun olması ge-
rekiyor. 12 ay boyunca turizm yapılan 
tek destinasyon golf. Golf sayesinde 
kışın otellerimizi kapatmıyoruz, istihda-
mın sürekliliğini sağlıyoruz.”

YENİ HEDEF PAZAR POLONYA
Millennium Golf acentesinin yönetim 
kurulu başkanı Öner Uygun da 2025 
için yapılan rezervasyonların bu yılın 
yüzde 15 üzerinde olduğunu belirtti.Bu 
yılın ilk 6 aylık periyodunda 260 bin 
civarında round oynandığını bildiren 
Uygun, “2025 çok daha güzel olacak, 
verilerimiz çok güzel görünüyor, 2023 
yılı içinde golfte toplam 466 bin round 
oynanmıştı. Bu sene, 2023’ün yüzde 10 
üzerindeyiz. 2025 için yapılan rezer-
vasyonlar da bu yılın yüzde 15 üzerin-
de.” diye konuştu.İngiltere’den yılda 
10-12 bin civarında golfçünün geldiği-
ni bildiren Uygun, pazar çeşitlendirmek 
için çalışma yürüttüklerini ifade etti.
Polonya’nın hedef pazarları arasında 
yer aldığını bildiren Uygun, “Polon-
ya’da acente kurulumu gerçekleştire-
rek, bu pazara da girdik. Önümüzdeki 
sene ve sonraki senelerde Polonya’dan 
çok iyi sayıları ülkemize getireceğiz. 
Polonya’ya 12 ay boyunca direkt uçuş 
var, bu avantaj sağlıyor. Golf, bulun-
duğu ülkelere çok ciddi katma değer 
sağlıyor.” dedi.Uygun, 2023’te 120 bin 
golfçünün geldiği Belek’i 2024’ün ilk 6 
ayında 75 bin golfçünün tercih ettiğini, 
2025’te ise en az 140 bin golfçü, 560 
bin round oyun hedeflediklerini sözleri-
ne ekledi. n AA

GOLF TURİZMİ HIZLI GELİŞİYOR
Avrupa’nın en iyi golf tesisleri arasında yer alan Antalya’daki Belek Turizm Merkezi’nde yeni se-
zonda golf turizmi için rezervasyonlar yüzde 15 arttı. Tiger Woods, Rory McIlroy, Justin Rose gibi 
golf dünyasının önde gelen isimlerinin ağırlandığı Belek’te, yeniden yükseliş trendi yakalandı.

CORENDON Alanyaspor, Trendyol 
Süper Lig’in 5. haftasında sahasında Ha-
tayspor ile oynayacağı maçın hazırlıklarına 
başladı. Önceki akşam Cengiz Aydoğan 
Tesisleri’nde gerçekleştirilen antrenmana 
ısınma çalışmalarıyla başlayan futbolcular, 
ardından iki grup halinde top kapma çalış-
ması yaptı. Antrenman, dar alanda oyun ile 
sona erdi.   Alanyaspor, yarın yapacağı çift 
antrenmanla çalışmalarına devam edecek. 
n İHA  

Alanyaspor, 
Hatayspor maçı 
hazırlıklarına başladı   

Sezona 2’nci Lig’de başlayacak olan 
Kepez Belediyespor Kulübü voleybol 
antrenörleri, okul taramalarında seçtikleri 
2017 ve 2018 doğumlu sporcu adayların-
dan takım kurdu. Takımlarında ve bireysel 
branşlarında altyapıdan yetiştirdikleri 
öğrenciler ile müsabakalara katılan Kepez 
Belediyespor Kulübü, kadın voleybolun-
da da geleceğe yatırım yapıyor. Geçen 
eğitim öğretim sezonunda kulüp antrenör-
leri  ilçedeki okullarda, yetenek taraması 
gerçekleştirdi. Seçilen 20017 ile 2018 
doğumlu öğrenciler, haftada 3’er gün top 
ve kondisyon antrenmanları yapmaya 
başladı. Bu sezon okullarda yetenekli ve 
istekli olduğu belirlenen 2018 doğumlu 30 
kızdan 18’i, 2017 doğumlulardan ise 60 
adaydan 20’si seçildi. Boy, kilo, çeviklik, 
hız ve durarak atlama testlerinden geçen 
adaylar, velilerinin düzenli antrenmanlara 
gelme taahhüdü ile takımlara alındı. Her 
iki altyapı takımının antrenörü Şadiye 
Doğan, “Geleceğin Kepez’in file sultanla-
rını şimdiden belirliyoruz. Öğrencilerimizi 
milli takımlarda görmeyi istiyoruz” dedi. 
n BÜLTEN/ KEPEZSPOR

Filenin Sultanları 
Kepez’de yetişiyor

GALATASARAY’ın TFF 3’üncü Lig’deki 
24Erzincanspor’dan 2020 yılında transfer 
edip hafta başında Portekiz devi Benfi-
ca’ya 12 milyon Euro bonservis bedeliyle 
sattığı milli yıldız Kerem Aktürkoğlu eski 
kulüplerinden Bodrum FK’ya da kazandır-
dı. Bu yıl tarihinde ilk kez Süper Lig’de 
mücadele eden Bodrum FK, A Milli Ta-
kım’ın da yıldızlarından olan eski futbol-
cusu Kerem Aktürkoğlu’nun Benfica’ya 
transferinden 60 bin Euro UEFA Dayanış-
ma Bedeli kazandı. Bodrum, 2016-2017 
sezonunda 27 maçta forma giyip 4 gol atan 
futbolcudan yaklaşık 2 milyon 250 bin 
TL’yi kasasına koyacak. Kerem’in Avru-
pa’ya gidişinden eski takımları Gölcüks-
por, Hisareynspor, Başakşehir, Karacabey 
Belediyespor, 24Erzincanspor da dayanış-
ma payı alacak. n DHA 

60 BİN EURO
KAZANDIRDI
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“Gelecek Antalya” mottosuyla 
Karaalioğlu Parkı’nda bu yıl 
üçüncüsüdüzenlenecek olan 
Foodfest Antalya Uluslararası 
Gastronomi Festivali, lezzet 
tutkunları için kapılarını açmaya 
hazırlanıyor. 6-8 Eylül tarihleri 
arasında gerçekleşecek festival 
üç gün boyunca dünyadan ve 
Türkiye’den birbirinden ünlü Mi-
chelin yıldızlı şefleri, gurmeleri, 
gastronomi ve turizm yazarlarını, 
sektörün farklı alanlarındaki pro-
fesyonelleri ağırlayacak. Festival 
kapsamında Otilia ve Ece Mumay da 
konser verecek. 
YÖRESEL ÜRÜN VE LEZZETLER SERGİLENECEK
Gastronomiye yönelik pek çok farklı 
başlıkta panel ve söyleşilerin düzen-

leneceği festivalde; Global ve Yerel 
Pazarlarda Antalya Gastronomisi ve 
Turizm Tanıtımı için Sürdürülebilir 
Politikalar, Geleceğin Mutfağında 
Yerel Ürünlerin Önemi, Sokak Ye-
mekleri ile Gastronomik Yenilik, Yö-

rük Mutfağı, Antalya’nın Coğrafi 
İşaretli Ürünleri, Yerel Tarımın 
Geleceği ve Tarladan Sofraya 
Tarım Konseptinin Sürdürülebi-
lirliği konuları öne çıkacak. Ünlü 
şeflerin ve isimlerin workshopla-
rıyla renklenecek festival kapsa-
mında Karaalioğlu Parkı’nda ku-
rulan stantlarda yöresel ürünler 
ve lezzetler sergilenecek.
OTİLİA KONSER VERECEK
Karaalioğlu Parkı’nda düzen-
lenecek III. Foodfest Antalya 

Uluslararası Gastronomi Festivali, 6 
Eylül Cuma günü saat 17.00’de An-
talya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek’in açılış konuşma-
sıyla başlayacak. Açılışın ardından 
17.45’te sektör temsilcilerinin 

katılımıyla Global ve Yerel Pazarlar-
da Antalya Gastronomisi ve Turizm 
Tanıtımı için Sürdürülebilir Politi-
kalar başlıklı panel düzenlenecek. 
Panelin ardından Beslenme Uzmanı 
& Sürdürülebilir Yaşam Aktivisti 
Dilara Koçak “En İyi Diyet Hangisi? 
Sürdürülebilir Beslenme ve Yaşam” 

konulu söyleşi gerçekleştirecek. 
FoodFest’in ilk günü saat 21.00’de 
Otiliakonser verecek.
ÜNLÜ ŞEFLERDEN WORKSHOPLAR
Foodfest’in son günü olan 3 Ey-
lül Pazar günü ise Arda Türkmen, 
Mehmet Özer, Serhat Doğramacı gibi 

isimler düzenlenecek workshoplar-
la Antalyalılara yemek yapmanın 
inceliklerini anlatacak. Birbirinden 
önemli konukların katılımıyla ger-
çekleşecek panel ve söyleşilerde 
sektörle ilgili konular ele alınacak. 
Etkinlik Sahnesinde saat 15.15’te 
ise MasterChef Somer Sivrioğ-
lu’nun katılacağı “Yerel Ürün 
Kullanımlı Restoranların Sürdürü-
lebilirliği” konulu söyleşi olacak. 
n BÜLTEN/ABB

GASTRONOMI 
FESTIVALI BAŞLIYOR
Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından “Gelecek Antalya” mottosuyla bu yıl 3’üncüsü düzenlene-
cek FoodfestAntalya Uluslararası Gastronomi Festivali, 6-8 Eylül tarihleri arasında kapılarını açıyor. 

Konyaaltı Belediyesi, Halk 
Sağlığı Buluşmalarını 
sürdürüyor. 3-9 Eylül Halk 
Sağlığı Haftası’nda ilçe sa-
kinlerini unutmayan Konya-
altı Belediyesi, Gürsu ve 23 
Nisan Emekli Kahvelerinde 
vatandaşları sağlıklı beslen-
me konusunda bilgilendirdi. 
Diyetisyen Yiğit Ali Çoban, 
emeklilere günlük beslenme 
düzenlerinin nasıl iyileştire-
bileceği, sağlıklı tarifler ve 
porsiyon kontrolü hakkında 
detaylı bilgi verdi. 
DİYETİSYENLER EMEKLİLERİN 
AYAĞINA GİDİYOR
Diyetisyen Yiğit Ali Ço-
ban’ın verdiği bilgilerin 
çok faydalı olduğunu 
dile getiren emekli Meral 
Damar, “7’de 70’e Sağlıklı 
Beslenme Buluşmaları’nı 
çok başarılı buldum. Bu 
programın devam etmesini 
isterim. Sağlıklı beslenme-

yi, yiyeceklerimizin kalori 
değerlerini diyetisyenimiz 
çok güzel anlattı. Artık 
yemeklerimi nasıl daha 
dengeli yapabileceğimi 
öğrendim ” dedi. Etkinliğe 
katılan Haydar Yılmaz ise, 
“Konyaaltı Belediyesi’nin 
düzenlediği bu tür etkinlik-
lere katılıyorum ve çok be-
ğeniyorum. Diyetisyenimiz 
çok güzel konulara değindi. 
Beslenmemize bundan sonra 
daha dikkat edeceğiz” diye 
konuştu. 
ÜCRETSİZ ÖLÇÜM YAPILACAK 
 Halk Sağlığı Buluşmaları 
kapsamında 6 Eylül Cuma 
günü (bugün) saat 11.00’de 
Gürsu Emekli Kahvesi’n-
de, 15.00’te ise 23 Nisan 
Emekli Kahvesi’nde (Siteler 
Mahallesi) sağlık ekipleri 
tarafından vatandaşlara 
ücretsiz tansiyon ölçümü 
yapılacağı bildirildi. n İHA 
 

EMEKLİLERE  
DİYET KURSU

Konyaaltı Belediyesi’nin düzenlediği Halk Sağ-
lığı Buluşmaları kapsamında “7’de 70’e Sağlıklı 
Beslenme Buluşmaları” gerçekleştirildi. Gürsu 
ve 23 Nisan Emekli Kahveleri’nde gerçekleşen 
etkinlikte vatandaşlara uzman diyetisyen tara-

fından sağlıklı beslenme konusunda bilgi verildi.  


